
Eğitim çalışma grubu toplantısı, çalışma grubu üyelerinin çoğunluğunun katılımı ile 
eğitim çalışma grubu başkanı Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Belirlenen günden 
okunarak kabul edildi. 

YILMAZ MAZICIOĞLU: Öğretmenlerin maddi durumunun iyileştirilmesiyle ilgili 
önerisini tekrarladı. 

Bir önceki toplantının 2.gündem maddesinde sözü edilen, Gaziantep’e yeni 
öğretmenevi yapımı ile ilgili olarak, Yılmaz MAZICIOĞLU’nun önerisine, Eyüp ÖZCAN 
ilgili kurumlarla görüşmeler yaptığını, Başkan Kemal KÜÇÜKCAN’da arsa temin 
edeceğini söyledi. 

Başkan Kemal KÜÇÜKCAN, eğitim konusunun sürekli gündemde tutulması gerektiğini, 
okul yeri alanlarının imar planlarında az olduğu, ayrıca okul yerlerinin belediyelerce 
ayrılması gerektiği belirtti. 

Eğitim çalışma grubunun hazırladığı ve Gaziantep’teki Okul öncesi, ilköğretim ve 
ortaöğretim verilerini gösteren istatistikî bilgi içeren tablo üyelere dağıtıldı. Bu tabloda 
okul öncesi çağ nüfusunun bilinmediği görüldü. Okul öncesi çağ nüfusunun, ilgili 
kurumlardan istenilmesine karar verildi. 

Engellilerle ilgili istatistikî bilgiye ulaşılamadığı, bu konuda Rehberlik Araştırma 
Müdürlüğünden bilgi istenilmesi gerektiği belirtildi. 

“Tarladan okula” projesi ile ilgili görüşler gündeme getirildi. Sanayinin yeterli ara 
elemanı ihtiyacı için, organize sanayi sitelerinin içine okullar açılmalı, eğitim birimleri 
bulunmalıdır. 

Başkan Kent Konseyi Eğitim Çalışma Gurubuna katılımı için Gaziantep Ticaret 
Odasından Ayhan TİRYAKİ ile görüştü. Üniversite ile ilgili veri toplama çalışmaları 
devam etmekte ve Eğitim Fakültesinden Prof. Dr. Sevilay ŞAHİN Eğitim Grubu 
Çalışmalarına katılacağını belirtti. 

M. İhsan Ercan görüşlerini belirterek Gaziantep ‘te Eğitimde Verimsizliğin Nedenleri 
Çalıştayı konulu raporu sunmuştur. 

KOMİTELERİN ÇALIŞMALARI 

VERİ TOPLAMA AR- GE KOMİTESİ 

Eyüp ÖZCAN : Ar-Ge işle ilgili konular irdelendiğini, mevcut çalışmaların gözden 
geçirildiğini, yol haritası çıkarıldığını ve çalışmaların devam edeceğini belirtti. 

ENGELLİLER KOMİTESİ 
Toplantı yapılamadığını, verilerin beklendiğini, çeşitli kurumlardan raporlar alındığını, 
rehberlik araştırmada yoğunlaşıldığını belirtti. 



OKUL ÖNCESİ KOMİTESİ 
Rapor sunuldu. Çok önemli olduğu vurgulanarak bu konuda komiteye rapor verildi. 

ÖRGÜN EĞİTİM KOMİTESİ 
Toplantı yapılmadı. 

YAYGIN EĞİTİM – MESLEKİ EĞİTİM KOMİTESİ 
İlgili konuda verilerin toplanmasına devam edildiği belirtildi. Mesleki ve yaygın eğitim 
komiteleri birleştirildi. 

ÖZEL(PARALI) EĞİTİM KOMİTESİ 
Rapor hazırlanıyor. 

ÖĞRETMENLERİMİZ KOMİTESİ 
Belli bir olgunluktan sonra rapor hazırlanacağı belirtildi. 

KATILIM ORTAKLIĞI KOMİTESİ 
Kurum ve kuruluşların temsilcilerinin yaşadığımız İl’e sosyal sorumluluk gereği, eğitim 
konusunda destek vermesi gerektiği belirtildi. 

Toplantının bu bölümünde, çalışma gurubumuza katılan Özel Sanko Okulları Genel 
Müdürü Murat KÖYLÜOĞLU tarafından okullarının çalışmaları ile ilgili olarak sunum 
yapıldı. 

Murat KÖYLÜOĞLU özetle; 

Kent Konseyi önemli bir çalışma gurubudur ve eğitim konusunda öncülük yapmalıdır. 
Başarılarının temelinde, okul olarak ilimize nasıl hizmet ederiz sorusuyla yola 
çıkıldığını belirtti. 
Eğitim kurumlarının başarısızlığında, üst okulların bir alttakini suçladığını söyledi. Bu 
durumun kendilerince doğru olmadığının tespit edildiğini belirtti. Okul öncesi eğitim 
ile ilgili seminerler yaptıklarını ve okul ücretlerinin bir şekilde karşılandığını söyledi. 

Çoklu zeka uygulamaları yaptıklarını ve bu konuda öğretmenlere seminerler 
verdiklerini söyledi. 

Eğitimde öğrenmeyi öğrenme yöntemini benimsedik ve uyguladık. İnteraktif dil 
programı uyguladıklarını belirtti. Liseler arasında girişimcilik yarışmaları 
düzenlediklerini belirtti. Bilginin üretime dönüşmesi için çalışmalar yaptıklarını belirtti. 
Yaptıkları çalışmaları bir rapor halinde sunacaklarını belirtti. 

Toplantı, eğitim çalışma grubu başkanı Kemal KÜÇÜKCAN tarafından teşekkür 
edilerek çalışmaların devam ettirilmesi temennisiyle sonlandırıldı. 
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